

Planned Function and Role of Lester Road

The **Lester Road Corridor** carries the following designations in the City's Official Plan:

- Arterial Road
- Cycling Spine Route
- Truck Route, linking the airport and Uplands Drive to Bank Street

Within the City's Arterial Road Network Lester Road serves the following functions:

- Airport traveller "back door" access route to/from Bank Street and areas to the east
- Commuter access to/from airport employment uses
- Commuter route joining Bank Street and Albion Road to the Airport Parkway, serving southern growth areas of Leitrim and Riverside South, as well as Greely and the rural area
- A truck route joining the airport and Uplands Drive to Bank Street

Fonction et rôle prévus du chemin Lester

Le **corridor du chemin Lester** porte les désignations suivantes dans le Plan officiel de la Ville :

- Artère
- Voie cyclable principale
- Voie réservée aux camions reliant l'aéroport et la promenade Uplands jusqu'à la rue Bank

Dans le réseau des artères de la Ville, le chemin Lester assure les fonctions suivantes :

- Voie d'accès « détournée » pour les voyageurs de l'aéroport à destination et en provenance de la rue Bank et des zones à l'est
- Accès pour les navetteurs aux utilisations professionnelles à destination ou en provenance de l'aéroport
- Route de banlieue reliant la rue Bank et le chemin Albion jusqu'à la promenade de l'Aéroport et desservant les zones de croissance au sud : Leitrim et Riverside-Sud, ainsi que Greely et la zone rurale
- Voie réservée aux camions reliant l'aéroport et la promenade Uplands jusqu'à la rue Bank

